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Τα αριθμητικά από το δεκατρία μέχρι το δεκαεννιά ενώ 

ακούγονται σαν δύο λέξεις γράφονται με μία λέξη. π.χ. 

δεκατρείς μπάλες, δεκαέξι πέρδικες, δεκαεννιά μολύβια  

Από το είκοσι και πάνω γράφονται με δύο 

ή περισσότερες λέξεις ανάλογα με τον 

αριθμό. π.χ. είκοσι πέντε (25), σαράντα 

επτά (47)     εκατόν  τριάντα  οχτώ (138)    

Το εννιά (9) και εννιακόσια (900) 

γράφεται με δύο ν, ενώ το 

ενενήντα  (90) γράφεται με ένα ν.   

Η κατάληξη – ήντα 

γράφεται με ήτα 

(η) π.χ. πενήντα, 

εξήντα  

Ο αριθμός 3 στο αρσενικό και στο θηλυκό 

γένος γράφεται τρεις με -ει, ενώ στο 

ουδέτερο γένος γράφεται τρία με -ι. 

        Με 2 τρόπους: 

        επτά ή εφτά 

        οκτώ ή οχτώ 

       εννέα ή εννιά  

     ένδεκα ή έντεκα  

     δεκαέξι ή δεκάξι 

Οι λέξεις που δείχνουν έναν ορισμένο αριθμό 

από πρόσωπα, ζώα ή πράγματα και τις 

οποίες μπορούμε να τις γράψουμε και με 

αριθμούς λέγονται αριθμητικά. 

 π.χ. ένας (1) λαγός, τρεις (3) αλεπούδες, 

τέσσερα (4) βιβλία, δεκαπέντε (15) παιδιά. 

 

Θυμάστε που είχαμε 
πει ότι… 

Και αφού συνέχεια  μιλάμε για αριθμούς στο ρολόι, ας 

θυμηθούμε και πώς γράφονται οι αριθμοί.                                                                     

 



 

 

  

                                        

   

    

 

 

   1: _____________ τσάντα                      3 _____________ βιβλία                                              

 22: _____________ παγωτά                     1 ____________  μαρκαδόρος 

   3: _____________ κυρίες                      64 _____________ευρώ 

46:______________ημέρες                       75 _____________άλογα 

  4: _____________ άνδρες                      13 _____________μαθητές 

50: ______________μπισκότα                  23 _____________τετράδια 

   9: _____________ θρανία                     17 _____________γατάκια 

 89: _____________ κορίτσια                  80 ______________άνθρωποι 

12: ______________κασετίνες                   8 _____________ σακούλες 

90: _____________  αγόρια                      19 _____________λεωφορεία 

 

                                                                                                                              

                                                                                                                                 ΤΕΛΟΣ!!!! 

 

Γράψτε  τώρα τους παρακάτω 

αριθμούς με λέξεις. 

Μπράβο!! Πολύ 
ωραία τα θυμάστε.. 


